

ADVANCE

PARIS



X-A600

2x200W Power Amplifier

The X-A600 is the latest stereo power amplifier from Advance Paris.

The linear power supply is based on a 700VA toroidal transformer and a set of 6 capacitors for a total of 60000 μ F. In combination with the "very high current" power transistors (NJW0281G -NJW0302G), we guarantee a dynamic sound even under heavy loads.

The X-A600 delivers 200 Watts per channel in AB Class in 8 Ω . A "High BIAS" switch located at the back of the unit allows the X-A600 to deliver the first Watts in sliding A Class. Beyond this power, the switching to AB Class is done automatically.

The X-A600 has a very rigid chassis due to its mechanical design. Each circuit is separated from the others by a compartmentalized construction ensuring effective shielding.

The separate power amplifier is an indispensable part of any advanced audio system. Combined with the X-P700 preamplifier, you can build a high quality audiophile system that can delicately drive all speakers while exercising absolute control over the woofers.

Equipped with RCA and XLR jacks, the A-X600 can be used in High-Fidelity or Home-Cinema. For more discretion during your session, you have the possibility to turn off the VU-meters.



X-A600

2x200W Power Amplifier

SPECIFICATIONS

Power Output 8 Ω	2 X 200 W RMS
Power Output 4 Ω	2 X 300 W RMS
Frequency response	10 Hz – 80 kHz
Distorsion	Inf. to 0,007%
Signal to noise ratio	113 dB
Channel separation	108 dB
AC input	115V / 230V
Standby Consumption	Inf. to 0,5 W
Maximum consumption	575 W
Transformer power	700 VA
Transformer type	Toroidal
Inputs	LINE level on RCA and XLR
Input select (RCA / XLR)	Back panel switch
Outputs	Binding post : Banana / Spade / Bare cable
High-Bias setting	Yes
VU-Meter settings	Yes (ON / OFF / Low / Mid / Hi)
Remote control	No
Trigger	2 (IN / OUT) 12V
Product size (LxHxP in cm)	43,1x21x46,4
Packaging size (LxHxP in cm)	58,5x35,5x57,5
Gross weight (kg)	30
Net weight (kg)	25
Model N°	X-A600
EAN code	3760179292350

ADVANCE

PARIS



X-A600

AMPLI DE PUISSANCE 2x200W

Le bloc de puissance stéréo X-A600 est le nouvel amplificateur de puissance stéréo de Advance Paris.

L'alimentation de type linéaire se base sur un transformateur toroïdal de **700VA** et d'un ensemble de 6 condensateurs pour un total de **60000 µF**. Associée aux transistors de puissance «très haut courant» (NJW0281G -NJW0302G), nous vous garantissons un son dynamique même lors des grandes sollicitations.

Le X-A600 délivre une puissance de **200 W par canal** en classe AB sous **8Ω**. Un interrupteur «High BIAS» situé à l'arrière de l'appareil permet au X-A600 de délivrer les premiers Watts en **classe A glissante**. Au delà de cette puissance, la commutation en classe AB s'effectue automatiquement.

Le X-A600 bénéficie d'un châssis d'une **rigidité importante** grâce à son design mécanique. Chaque circuit est séparé des autres par une construction compartimentée assurant un blindage efficace.

Le bloc de puissance séparé est un élément indispensable de tout système audio évolué. Associé au pré-amplificateur X-P700, vous pouvez constituer un ensemble audiophile de grande qualité capable d'alimenter toutes les enceintes avec délicatesse tout en exerçant un contrôle absolu des haut-parleurs de grave.

Muni de prise RCA et XLR, le X-A600 est utilisable en Haute-Fidélité ou Home-Cinéma. Pour plus de discrétion pendant votre séance, vous avez la possibilité d'éteindre les VU-mètres.



X-A600

AMPLI DE PUISSANCE 2x200W

SPECIFICATIONS

Puissance de sortie 8 Ω	2 X 200 W RMS
Puissance de sortie 4 Ω	2 X 300 W RMS
Réponse en fréquence	10 Hz – 80 kHz
Distorsion	Inf. À 0,007%
Rapport Signal / Bruit	113 dB
Diaphonie	108 dB
Compatibilité entrée AC	115V / 230V
Consommation en veille	Inf. À 0,5 W
Consommation max.	575 W
Puissance du transformateur	700 VA
Type de transformateur	Toroïdal
Entrées	Niveau LINE sur prise RCA et XLR
Sélection Entrée (RCA / XLR)	Sélecteur sur panneau arrière
Sorties	Borniers : Fiches bananes / Fourches / Câble nu
Réglage High-Bias	Oui
Réglage luminosité VU-Mètre	Oui (ON / OFF / Bas / Moyen / Haut)
Télécommande	Non
Prise Trigger	2 (IN / OUT) 12V
Dimensions produit (LxHxP en cm)	43,1x21x46,4
Dimensions packaging (LxHxP en cm)	58,5x35,5x57,5
Poids brut (kg)	30
Poids net (kg)	25
Model N°	X-A600
Code EAN	3760179292350